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P R O T O K Ó Ł  NR XVI/15 

z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 4 września 2015 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Jacka Niezgodzkiego 
 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Ponikwia Kazimierz  - Sekretarz Gminy 

2/ Zwolińska Magdalena   - Kierownik Wydziału FB 

3/ Stanisławska Aleksandra - Kierownik Wydziału SP 

3/Sołtysi, goście. /Lista obecności w załączeniu./  
 

Do pkt.1. 

Otwarcia sesji o godz. 14.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Niezgodzki 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad.  
 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił proponowany porządek 

obrad: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

2.1 zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2015 rok. /numer druku XVI/1/15/ 

2.2 wzajemnej współpracy i współdziałania z Powiatem Nowosolskim przy realizacji 

zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1052F Lubieszów- 

Studzieniec”. /numer druku XVI/2/15/ 

3. Zamknięcie obrad sesji. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 
 

Do pkt.2.1. 

Zwolińska Magdalena – Kierownik Wydziału FB, przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Kożuchów na 2015 rok. /numer druku 

XVI/1/15/ 
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Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.  /za – 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 
 

Do pkt.2.2. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, w imieniu Burmistrza Kożuchowa, przedstawił 

projekt uchwały w sprawie wzajemnej współpracy i współdziałania z Powiatem 

Nowosolskim przy realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi powiatowej 

nr 1052F Lubieszów- Studzieniec”. /numer druku XVI/2/15/ 

Brzezińska Barbara – radna, zapytała, czy Sekretarz Gminy mieszka przy tej drodze. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, zapewnił, że będzie korzystał z drogi, ale 

odległość od jego domu do początku remontowanego odcinka wynosi 430 m. 

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, 

powiedział, że bardzo często korzysta z tej drogi w czasie żniw wożąc zboże do Nowej 

Soli. Podsumował, że wielu mieszkańcom Gminy remont drogi ułatwi życie. 

Drozdek Sławomir – radny Rady Powiatu Nowosolskiego, poinformował, że na 

ostatniej sesji Rady Powiatu uchwalono dofinansowanie do projektu remontu ulicy 

Młynarskiej, Rataja i Koszarowej. 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, poprosił radnego Powiatu  

o złożenie wniosku w sprawie remontu chodnika przy ulicy Dworcowej. 

Drozdek Sławomir – radny Rady Powiatu Nowosolskiego, powiedział, iż są 

zapewnienia, że remont chodnika ulicy Dworcowej i drogi do Bulina wykonany zostanie 

z zaoszczędzonych środków. 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. /za – 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 
 

Do pkt.3. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 14.30 

 

Protokołowała                         Przewodniczący  Rady Miejskiej 
  

 Kinga Kukuć                            Jacek Niezgodzki 


